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С Ъ В Е Т    З А     Е Л Е К Т Р О Н Н И    М Е Д И И 

 

П Р О Т О К О Л 

 

 

 

№ 19 

от редовно заседание, състояло се на 03.05.2012 г. 

 

 

 

 

ПРИСЪСТВАЛИ: Анна Хаджиева, Анюта Асенова, Георги Лозанов, София 

Владимирова. 

ОТСЪСТВАЛИ: Георги Стоименов 

 

Начало на заседанието 13.00 часа, водено от Георги Лозанов – председател на СЕМ, 

деловодител - протоколист - Вера Данаилова. 

 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1.Отчет за дейността на Българската национална телевизия през периода 01 август 2011 

год. – 31 януари 2012 год.  

2. Доклади във връзка с постъпили искания за:  

а) регистрация по реда на чл. 125н, ал. 2 на ЗРТ;  

б) промени в регистрациите на доставчици на медийни услуги по реда на чл. 125а, ал. 5 

и 6 на ЗРТ;  

Вносител: Румян Петров.  

Докладват: Емилия Станева, Елеонора Николова.  

3. Писма от Комисията за регулиране на съобщенията:  

а) относно информация за възможности за препланиране на честоти (вх. №№: 20-00-

8/03.04.2012 г. и 20-00-9/03.04.2012 г.)  

б) във връзка с открита процедура по реда на чл. 116 на ЗРТ (вх. №: 029-3/17.04.2012 г.)  

в) във връзка с изменения на 119 бр. разрешения, издадени от КРС, за ползване на 

индивидуално определен ограничен ресурс за осъществяване на електронни съобщения 

чрез електронна съобщителна мрежа за наземно аналогово радиоразпръскване.  

Вносител: Румян Петров.  

Докладват: Емилия Станева.  

4. Доклад относно резултати от осъществен надзор върху дейността на доставчик на 

медийни услуги.  

Вносител и докладчик: Румян Петров.  

5. Проект на Правилник за реда за установяване на административни нарушения и 

налагане на административни наказания от Съвета за електронни медии.  

Вносител: Румян Петров.  

Докладват: Доротея Петрова  

6. Предложения за включване в плана за дейността на СЕМ.  

Вносители: Румян Петров, Антоанета Лозенска-Тодорова, Цветанка Дончева.  
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7. Определяне на Техническа комисия за проверка на редовността на документите на 

участниците в конкурсите, обявени с Решения на СЕМ №: 37, 38, 39, 40, 41, 42 и 43 от 

21.02.2012 г.  

Вносител: Румян Петров.  

Разни. 

 

Георги Лозанов откри заседанието и предложи в дневния ред в т. “разни” да се включи 

информация за командировката му в Париж.    

 

Решение:  

СЕМ реши с 4(четири) гласа “за”:   прие   дневния   ред с направеното предложение. 

 

  

ПО ТОЧКА ПЪРВА: Отчет за дейността на Българската национална телевизия през 

периода 01 август 2011 год. – 31 януари 2012 год. 

 

Присъствали от БНТ: Вяра Анкова, Бойко Станкушев, Атанас Кацарчев, Даниел Калчев 

 

Георги Лозанов каза, че им предстои СЕМ да разгледа поредния Отчет за дейността на 

Българската национална телевизия през периода 01 август 2011 год. – 31 януари 2012 

год. По традиция първо даде думата на генералния директор на БНТ г-жа  Анкова за да 

изложи най-общите акценти в отчета, които би искала да присъстват като основа на 

обсъждането.   

Вяра Анкова каза, че тъй като доклада е много подробен, тя само ще очертае 

акцентите. Този период е бил изключително важен за БНТ поради направените 

реформи. Най-важното е приемането на структурната реформа и въвеждането на 

продуцентската дейност като начин на работа в БНТ. Изготвен е правилник за 

продуцентската дейност. Според г-жа Анкова този процес не е минал гладко, тъй като 

всяко ново нещо е трудно за  въвеждане в БНТ поради дългите години регулиран начин 

на работа. Продуцентските центрове вече работят и се вижда позитивното в тази 

реформа. Да сега отговорността е била размита, не се е знаело за едно предаване кой 

отговаря като съдържание, като визия, като продукция. Сега нещата са концентрирани 

в продуцента. Все още има проблем от гледна точка на разбирането за отговорностите 

на главните, изпълнителните и делегираните продуценти. Търсят варианти за 

обучението им. Проведено е обучение от финансова дирекция и се подготвя обучение 

за креативност. Направили са сериозни проучвания с фокус групи във връзка с 

програмната схема. Поръчали са на маркетинг отделът да изготви сравнителен анализ с 

останалите национални телевизии. За съжаление предаванията, които може да се 

определят като чисто обществена функция на телевизията, нямат висок рейтинг. 

Според г-жа Анкова трябва да се намери баланс в разбирането за предназначението на  

обществената телевизия и в това да се привлича зрителския интерес. Например 

сутрешното предаване за култура се ползва с голямо одобрение от страна на 

интелектуалците, но рейтингът му е далеч от това, което биха желали да постигнат, но 

според нея, БНТ освен рейтингов, трябва да търси и образователен и възпитателен  

ефект. Направили са опит за сутрешен пояс, който да съчетае социалния поглед към 

ежедневието на обикновените  хора, но и да даде възможност за теми, които се радват 

на  голям зрителски  интерес като здраве, битие най-общо казано. Направили са го през 

риалити формат. Примерно рубриката “Аз мога” е проследяване на ежедневието на 

един човек, който иска да се промени  - да спре да пуши, да отслабне, да води  

ефективен начин на живот. Постигнали са значителен интерес и това, което го няма в 
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този отчет, тъй като е стартирало скоро е голямото попадение на “Денят отблизо” -  

зелената линейка, която с екип от лекари обикаля страната и дава консултации на 

хората в затънтени кътчета на България, в които е рядкост големи лекарски имена да 

бъдат привлечени. Според г-жа Анкова, това е бъдещето на БНТ – да може да съчетае 

не само отразяване на събитията, а дейно да участва в тях. Хората желаят не само да  

бъдат наблюдатели, а и участници в медийния процес. Почти всичките им предавания 

се базират на това със желание да участват в социалните мрежи, да следят желанието на  

хората, да се съобразяват с техните  виждания. Например преместването на Марта 

Вачкова и реализацията на друг формат е базирано на фокус групите и на желанието на 

хората,  въпреки че това наложи промени в програмната схема. За първи път желанието  

на зрителя е водещо в програмирането на предаванията дори когато се налага  

преместване. Появили са се много нови предавания някои от които успешни, други не 

до там, но тъй като вече е въведен рейтинг праг, който се обсъжда от продуцентския 

съвет и на тази база, неуспешните предавания ще бъдат спирани. Основата на 

програмата на  БНТ1, а и на БНТ2 – канал, който стартира през този отчетен период и 

който основен акцент на отчета . БНТ 2 все още опипва почвата, зрителите вече знаят за 

него, познават програмата му, той се развива и от скоро стартира и сутрешната 

програма. В основополагащия му период се провеждаха изборите и той пое цялата 

изборна дейност, появили са се нови предавания, които са останали и след изборите 

като дискусионни за регионите. Според г-жа Анкова все още експериментират с  

визията на този канал, защото са решени да запазят регионалният му характер. Плюс е 

за една обществена телевизия  да развива колкото се може повече регионалното  

отражение и на политиката и въобще и на регионите и то е толкова важно колкото 

отразяването на националните събития. Този период е бил труден и за БНТ1, за всички 

които са били ангажирани в изборите и в отразяването на всички събития. Доверието в 

БНТ е показало 70%, което много ги радва. БНТ дължи това доверие в особено голяма 

степен на новините и на  публицистичните предавания. От законовите ограничения не 

са успели да представят журналистическата гледна точка в изборите, а само 

пропагандната. Предлагали са безплатни форми, които не се били приети, но поне 

политиците са  разбрали какво означава закона за БНТ който не е позволил да 

представи дебата, реализиран от частните медии. Г-жа Анкова подчерта, че БНТ е  

единствената телевизия, която излъчва наистина спорт, а не само футбол, който е най-

желания спорт за  всички частни телевизии. Тя не споделя вижданията, че 

обществената  телевизия  не може и не трябва  да излъчва футболни първенства. Точно   

обществената телевизия е кауза и една от целите на тази кауза е спорта да бъде добре 

поднесен безплатно и да стигне до колкото се може  повече зрители. Единствената 

телевизия, която има този обхват  е БНТ. Г-жа Анкова сподели, че имат проблеми с  

маркетинг и рекламата и са в процес на кадрово обезпечаване на тези дейности.    

Анна Хаджиева попита дали във връзка с проведената реформа има много заведени 

дела.  

Вяра Анкова каза, че са заведени много дела, но засега телевизията има само две 

загубени дела, които обжалва. От инспекцията по труда не са им разрешили да съкратят 

много хора по здравословни причини.  

Георги Лозанов  попита дали това вече е оптималният числен състав на БНТ. 

Вяра Анкова каза, че все още предстои оптимизация в тази посока, но тя вече ще бъде 

свързана с технологичното обновление. 

Георги Лозанов  каза, че вече е видно успешното излизане от реформата, тъй като е 

била приета дори от служителите. Няма съмнение и това личи и в отчета, че качеството 

на продукцията е високо, което е и част от мисията на обществената медия, да е 

качествена, независима с висок професионализъм, да има не само политически, а и 
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въобще съдържателен плурализъм и това се вижда от новите  предавания. 

Единственият проблем остава рейтингът. По този повод доц. Лозанов предложи да се 

поръчват фокусни социологически проучвания, да се определя таргета на тези 

предавания и да се правят проучвания вътре в него. Например, както г-жа Анкова 

сподели, че много интелектуалци и хора на изкуството харесват културната рубрика на 

сутрешния блок, би било добре това да се докаже с едно изследване вътре в тази група. 

Важно е тези проучвания да имат публичност, за да се видят тези предавания, които са 

в пряко изпълнение на обществената функция на БНТ. Добре е да бъдат ясно 

таргетирани към конкретни аудитории и да се проучват тези  аудитории, защото ако 

комерсиалната медия, която търси максимален рейтинг  по отношение на цялата 

аудитория, то обществената медия трябва да може да обслужи определените 

различности.  Доц. Лозанов отбеляза, че често пъти  частните медии имат по-ясен 

таргет на своите предавания отколкото обществената  медия. Изчистването на 

тергетите е  важна гаранция за ефективността на комуникацията. Доц. Лозанов 

предложи заедно да опишат обществената мисия  на БНТ (нещо, което законът не е 

направил), да я  подложат на обществено обсъждане. Това не е лесна задача, тя има 

социологически аспекти, има проучване на самата комуникативна среда, има  и 

философия. Но ще бъде много добре, ако по точки се опише и се популяризира мисията 

на БНТ.  

София Владимирова попита дали се обмисля промяна на програмната схема и дали се 

подготвя правилник за продуцентската дейност.   

Вяра Анкова каза, че от есента ще стартират с нова програмна схема, и че вече работна 

група подготвя правилника за продуцентската дейност. Също така обмислят и 

възможността за създаването на нови канали: спортен, културен.  

Георги Лозанов каза, че са обсъдили много от нещата и предложи на колегите си да 

приемат отчета.   

 

Решение:  

СЕМ реши с 4(четири) гласа “за”: прие Отчет за дейността на Българската 

национална телевизия през периода 01 август 2011 год. – 31 януари 2012 год. 

  

ПО ТОЧКА ВТОРА: Доклади във връзка с постъпили искания за:  

а) регистрация по реда на чл. 125н, ал. 2 на ЗРТ;  

б) промени в регистрациите на доставчици на медийни услуги по реда на чл. 125а, ал. 5 

и 6 на ЗРТ;  

Вносител: Румян Петров.  

Докладват: Емилия Станева, Елеонора Николова.  

Емилия Станева докладва, отложеното от предишно заседание искане от ФОКС 

ИНТЕРНЕШЪНЪЛ ЧЕНЪЛС БЪЛГАРИЯ ЕООД, да създава програма “FOX MOVIES”. 

Програмата е със заявен териториален обхват извън територията на Република 

България - Сърбия, Македония, Косово, Босна и Херцеговина, Албания, Черна Гора, 

Словения, Хърватска и беше направено предложение да бъде отказана регистрацията за 

Косово.    

Георги Лозанов каза, че според него СЕМ няма нормативна база на която би могла да 

откаже регистрацията. Интерпретацията и от миналия път е логична, но реалността е, 

че не възниква конкретен казус който би довел до някакво внушение като основание да 

не се регистрира програмата и в Косово.  

Решение:  

СЕМ реши с 4(четири) гласа “за”: във връзка с постъпило искане от ФОКС 

ИНТЕРНЕШЪНЪЛ ЧЕНЪЛС БЪЛГАРИЯ ЕООД, да създава програма “FOX MOVIES” 
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І. РЕГИСТРИРА ФОКС ИНТЕРНЕШЪНЪЛ ЧЕНЪЛС ЕООД, като доставчик на 

линейна медийна услуга (телевизионен оператор), който да създава телевизионна 

програма с наименование “FOX MOVIES” (версия за излъчване извън Република 

България); Способ на разпространение –кабелни електронни съобщителни мрежи и 

сателит; териториален обхват Сърбия, Македония, Косово, Босна и Херцеговина, Черна 

Гора, Албания, Словения, Хърватия;  

ІІ. ФОКС ИНТЕРНЕШЪНЪЛ ЧЕНЪЛС БЪЛГАРИЯ ЕООД се задължава да създава 

телевизионните програми “FOX MOVIES” (версия за излъчване извън Република 

България) при спазване на общите изисквания на Европейската конвенция за 

трансгранична телевизия, както и на чл. 125н, ал. 1 от ЗРТ. 

ІІІ. На ФОКС ИНТЕРНЕШЪНЪЛ ЧЕНЪЛС БЪЛГАРИЯ ЕООД да се ИЗДАДЕ 

удостоверение за регистрация за осъществяване на телевизионна дейност – създаване 

на програмата по т. І. 1, в седемдневен срок от влизане в сила на решението.ІV. Да се 

уведомят регулаторните органи на Сърбия, Македония, Косово,Босна и Херцеговина, 

Черна Гора, Албания, Словения, Хърватия за регистрираните програми, създавани от 

лице под юрисдикцията на Р. България.  

 

Емилия Станева докладва за подадено от БТВ Медиа Груп ЕАД заявление с искане за 

изменение на продължителността на създаваните от дружеството телевизионни 

програми „bTV Cinema” и „bTV Action” . 

Решение:  

СЕМ реши с 4(четири) гласа “за”: във връзка с подадено от БТВ Медиа Груп ЕАД 

заявление с искане за изменение на продължителността на създаваните от дружеството 

телевизионни програми „bTV Cinema” от 20 на 24 часа, и „bTV Action” от 20 на 24 часа, 

на основание чл. 32, ал. 1, т. 16а и т. 16 във връзка с чл. 125а, ал. 5 и чл. 125к от Закона 

за радиото и телевизията, и чл. 10 от Тарифа за таксите за радио- и телевизионна 

дейност, СЕМ: 

І. Изменя регистрацията за телевизионна дейност на „БТВ Медиа Груп” ЕАД, ЕИК  

130081393 за създаване на програма „bTV Cinema”, като продължителността на 

програмата се променя от 20.00 ч. на 24.00 ч.;  

ІІ. Изменя регистрацията за телевизионна дейност на „БТВ Медиа Груп” ЕАД, ЕИК 

130081393 за създаване на програма и „bTV Action”, като продължителността на 

програмата се променя от 20.00 ч. на 24.00 ч.; 

ІІІ. Да издаде нови удостоверения за регистрация на „БТВ Медиа Груп” ЕАД, 

отразяващи промените по т. І и т. ІІ, след заплащане на такса в размер на по 150.00 (сто 

и петдесет) лева за всяко удостоверение, съгласно чл. 10 от ТТРТД или общо 300.00 

(триста) лв. Длъжностни лица да отразят промените в раздел Първи на Публичния 

регистър.  

 

Емилия Станева докладва за подадено заявление от НОВА БРОУДКАСТИНГ ГРУП 

АД, с искане за изменение на продължителността на създаваните от дружеството 

телевизионни програми: „Нова Спорт” от 13.00 на 24 часа, и „KINONOVA” от 19.00 на 

24 часа.  

 

Решение:  

СЕМ реши с 4(четири) гласа “за”: във връзка с искане от НОВА БРОУДКАСТИНГ 

ГРУП АД за изменение на продължителността на създаваните от дружеството 

телевизионни програми: „Нова Спорт” от 13.00 на 24 часа, и „KINONOVA” от 19.00 на 

24 часа, на основание чл. 32, ал. 1, т. 16а и т. 16 във връзка с чл. 125а, ал. 5 и чл. 125к от 

ЗРТ и чл. 10 от Тарифа за таксите за радио- и телевизионна дейност, СЕМ:  
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І. Изменя регистрацията за телевизионна дейност „НОВА БРОУДКАСТИНГ ГРУП” 

АД, за създаване на програма „Нова Спорт”, като продължителността на програмата се 

променя от 13.00 ч. на 24.00 ч. 

 

ІІ. Изменя регистрацията за телевизионна дейност на „НОВА БРОУДКАСТИНГ 

ГРУП” АД за създаване на програма и „KINONOVA”, като продължителността на 

програмата се променя от 19.00 ч. на 24.00 ч.  

 

ІІІ. Да издаде нови удостоверения за регистрация на „НОВА БРОУДКАСТИНГ ГРУП” 

АД, отразяващи промените по т. І и т. ІІ.  

 

Длъжностни лица да отразят промените в раздел Първи на Публичния регистър.  

 

Емилия Станева докладва за отложено от предишното заседание разглеждане  за 

препланиране на честоти. СЕМ е открил процедури по искане на  заинтересованото 

лице. “Фокус Нунти” е отправил запитване до КРС дали има свободни честоти на 

територията на град Враца и град Русе. Отговорът на КРС е, че в тези градове няма 

свободен честотен ресурс, но би могла  да препланира честоти съответно от град  Бяла 

за град Русе и от град Монтана за град Враца.  

Румян Петров каза, че следва да се обсъди внимателно и  варианта  честотата  да си 

остане за град Монтана. Мотивите за това са, че на тази честота е прекратена 

лицензията на оператор, който е спечелил конкурса в Монтана и факта, че във Враца 

има три регионални програми, а в Монтана само една е местна и според него, ако 

остане още една честота за Монтана, ще има възможност отново да се проведе конкурс. 

Георги Лозанов подкрепя аргументите, че промяната на честотата между Враца и 

Монтана е излишна.  

Румян Петров уточни, че в Русе има две програми с регионален и местен характер, 

като едната е с политематичен профил, шест часова, втората е музикална и другите 11 

програми са на вериги. Според него възниква въпроса дали град Русе има нужда от още 

едно радио и предложи да се помисли тази честота да се препланира за град Свищов 

или за Разград.  

Георги Лозанов предложи да отложат вземането на решение по този въпрос за 

следващо заседание когато се събере повече информация.  

 

ПО ТОЧКА ТРЕТА: Писма от Комисията за регулиране на съобщенията:  

а) относно информация за възможности за препланиране на честоти (вх. №№: 20-00-

8/03.04.2012 г. и 20-00-9/03.04.2012 г.)  

б) във връзка с открита процедура по реда на чл. 116 на ЗРТ (вх. №: 029-3/17.04.2012 г.)  

в) във връзка с изменения на 119 бр. разрешения, издадени от КРС, за ползване на 

индивидуално определен ограничен ресурс за осъществяване на електронни съобщения 

чрез електронна съобщителна мрежа за наземно аналогово радиоразпръскване.  

Вносител: Румян Петров.  

Докладват: Емилия Станева.  

   

Емилия Станева докладва, че на предишното заседание са били предоставени за 

обсъждане два проекта за обявяване на конкурси за създаване на програми със 

специализиран профил във връзка с предоставената от КРС информация за наличие на 

две свободни честоти за град Търговище.( честоти 101.1 MHz  и  90.4 MHz) 
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Решение:  

СЕМ реши с 4(четири) гласа “за”:   на основание чл. 32, ал. 1, т. 14 във връзка с чл. 

116 и чл. 116а, ал.1 и ал. 2 от ЗРТ, във връзка с Решение на КРС № 617/05.04.2012 г.,  

Да открие неприсъствен конкурс за осъществяване на радиодейност – създаване на 

програми със специализиран профил, предназначена за аудитория до 30 години и  

програма с политематичен профил, разпространявани чрез използване на налични 

и/или нови електронни съобщителни мрежи за наземно аналогово радиоразпръскване за 

град Търговище. 

 

Елеонора Николова докладва за постъпило в СЕМ писмо вх. 10-00-24/20.04.2012 г. 

КРС изпраща за изменение 119 бр. разрешения за ползване на индивидуално определен 

ограничен ресурс – радиочестотен спектър за осъществяване на електронни съобщения 

чрез електронна съобщителна мрежа за наземно аналогово радиоразпръскване на 

телевизионни сигнали, описани в таблици от 1 до 5. 

Съгласно разпоредбата на чл. 115, ал. 1, т. 3 от ЗЕС, КРС може по своя инициатива да 

направи изменения и допълнения на разрешение, когато това се налага поради 

настъпили промени във вътрешното законодателство. Със Закона за изменение и 

допълнение на ЗЕС (изм. ДВ. бр. 105 от 29.12.2011 г.) се изменя разпоредбата на чл. 106 

от ЗЕС, касаеща съдържанието на разрешенията.  

В тази връзка, на основание извършените в закона промени, в описаните в 

приложенията разрешения следва да бъдат извършени промени в идентификационните 

данни, както и да бъде заличена т. 2.4 или т. 2.5 в разрешенията, свързана с отменените 

в чл. 106 точки 12 и 13. 

С ПМС № 374/29.12.2011 г. бе приета Тарифа за таксите, които се събират от КРС за 

2012 г. по ЗЕС, която отмени действащата до тогава Тарифа за таксите, които се 

събират от КРС за 2011 г. по ЗЕС. 

 

Решение:  

СЕМ реши с 4(четири) гласа “за”: на основание чл. 32, ал.1, т. 18 от ЗРТ във връзка с 

чл. 30, т. 12 от ЗЕС, не възразява КРС, при спазване разпоредбите на ЗЕС, да ИЗМЕНИ 

119 бр. разрешения за ползване на индивидуално определен ограничен ресурс – 

радиочестотен спектър за осъществяване на електронни съобщения чрез електронна 

съобщителна мрежа за наземно аналогово радиоразпръскване на телевизионни сигнали, 

както следва: 

I. Изменя всяко едно разрешение, описано в Таблица 1, неразделна част от 

настоящето решение: Навсякъде в текста на разрешението се заличават регистрация 

по фирмено дело и седалище и адрес на управление; Заличава точка 2.4 от 

разрешението; Изменя Приложение 2 „Размер, срокове и начин на заплащане на 

таксите”. 

II. Изменя всяко едно разрешение, описано в Таблица 2, неразделна част от 

настоящето решение: Навсякъде в текста на разрешението се заличават регистрация 

по фирмено дело и седалище и адрес на управление; Заличава точка 2.5 от 

разрешението; Изменя Приложение 2 „Размер, срокове и начин на заплащане на 

таксите”. 

III. Изменя всяко едно разрешение, описано в Таблица 3, неразделна част от 

настоящето решение: Навсякъде в текста на разрешението се заличава седалище и 

адрес на управление; Заличава точка 2.4 от разрешението; Изменя Приложение 2 

„Размер, срокове и начин на заплащане на таксите”. 

IV. Изменя всяко едно разрешение, описано в Таблица 4, неразделна част от 

настоящето решение: Навсякъде в текста на разрешението се заличава седалище и 



 8

адрес на управление; Заличава точка 2.5 от разрешението. 

V. Изменя всяко едно разрешение, описано в Таблица 5, неразделна част от 

настоящето решение: Навсякъде в текста на разрешението се заличава седалище и 

адрес на управление; Заличава точка 2.5 от разрешението; Изменя Приложение 2 

„Размер, срокове и начин на заплащане на таксите”. 

За решението да бъде уведомена Комисията за регулиране на съобщенията.  

 

ПО ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: Доклад относно резултати от осъществен надзор върху 

дейността на доставчик на медийни услуги.  

Вносител и докладчик: Румян Петров.  

 

Румян Петров каза, че Община Дулово е участвала и е спечелила обявения от СЕМ  

конкурс през 2007 година. През 2008 година й е издадена индивидуална лицензия за 

радиодейност с начална дата 1 август 2008 г., но програмата не стартира. При опити за  

мониторинг са отговаряли, че не извършват дейност поради затруднено финансово 

състояние и започват да излъчват през юли 2011 година. Правени са няколко опита за 

мониторинг, но не предоставят записи и им е направен акт, който е бил забавен поради 

смяна на управата. Тази година СЕМ е издал НП, което е влязло в сила и е платено. 

Междувременно са изискани контролни записи за едноседмичен период, но са 

изпратили само файлове с музика  и допълнително след  разговор с тях и едно СД с  

няколко текстови съобщения. Това е довело до едномесечен мониторинг на програмата, 

който също е неуспешен. Г-н Петров каза, че е тревожен е факта, че този обществен 

оператор който е  спечелил конкурс вече четвърта година не може да си направи 

програмата, поради което предлага да ги поканят на среща.  

 

Решение:  

СЕМ реши с 4(четири) гласа “за”: да се изпрати до доставчика на медийни услуги 

Община Дулово (Радио Дулово”) покана за среща за изясняване на възникналите 

проблеми.  

 

Решение:  

СЕМ реши с 4(четири) гласа “за”: отложи разглеждането на ТОЧКА  ПЕТА: 

Проект на Правилник за реда за установяване на административни нарушения и 

налагане на административни наказания от Съвета за електронни медии.  

Вносител: Румян Петров.  

Докладват: Доротея Петрова  

 

Решение:  

СЕМ реши с 4(четири) гласа “за”: отложи разглеждането на ТОЧКА ШЕСТА: 

Предложения за включване в плана за дейността на СЕМ.  

Вносители: Румян Петров, Антоанета Лозенска-Тодорова, Цветанка Дончева.  

 

ПО ТОЧКА СЕДМА: Определяне на Техническа комисия за проверка на редовността 

на документите на участниците в конкурсите, обявени с Решения на СЕМ №: 37, 38, 39, 

40, 41, 42 и 43 от 21.02.2012 г.  

Вносител: Румян Петров.  

Георги Лозанов предложи в състава на комисията да се включат членовете на СЕМ 

Анна Хаджиева и Анюта Асенова.  

Румян Петров предложи за членове на ТК Доротея Петрова, Росица Дракалийска и 

Елеонора Николова.    
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Решение:  

СЕМ реши с 4(четири) гласа “за”: във връзка с провеждането на конкурсите, 

обявените с Решение на СЕМ № 37, 38, 39, 40, 41, 42 и 43 от 21.02. 2012 г., определи 

Техническата комисия за проверка на редовността на документите на участниците в 

конкурсите в състав: Анюта Асенова, Анна Хаджиева, Доротея Петрова, Росица 

Дракалийска, Елеонора Николова. 

 

ПО ТОЧКА РАЗНИ:  

 

Георги Лозанов информира съветниците за резултатите от командировката му в 

Париж от 26 април до 1 май, организирана от Френския институт в България в рамките 

на аудиовизуалното сътрудничество между България и Франция. Проведени са срещи с 

Председателя на Френския висш съвет по аудиовизия, с представители на Дирекцията 

по аудиовизия във Френското министерство на културата, Дирекцията за комуникации 

и информация към Френското министерство на външните работи и европейските 

въпроси. Обсъжданите въпроси са били най- разнообразни. Двете основни теми, които 

са разисквали в CSA (по желание на доц. Лозанов) са били предизборните кампании в 

медиите и цифровизацията.  

Доц. Лозанов запозна съветниците подробно с водените разговори.  

 

 

Материали, приложени към Протокол № 19. 

 

1. Дневен ред  

2. Отчет за дейността на Българската национална телевизия през периода 01 август 

2011 год. – 31 януари 2012 год. с вх. № 18-00-18(11)17.04.2012 г.  

3. Докладна записка с изх. № 30-07-39/02.05.2012 г. 

4. Докладна записка от Румян Петров с изх. № 20-00-58/27.04.2012 г.  

5. Докладна записка от Румян Петров с изх. № 30-07-38/27.04.2012 г.  

6. Докладна записка от Антоанета Лозенска-Тодорова и Борислав Шабански 30-08-

07/02.05.2012 г. 

7. Предложение от Цветана Дончева с изх. № 30-11-26/27.04-2012 г.  

8. Предложение от Мариана Андреева с изх. № 30-13-2/27.04.2012 г.  

9. Писмо от “КОРУС” ООД с вх. № 30-07-1/24.04.2012 г.  

 

ЧЛЕНОВЕ НА СЕМ:  

 

Анна Хаджиева 

 

............................. Анюта Асенова .......................... 

Георги Стоименов 

 

отсъства      

Георги Лозанов  

председател 

................................ София 

Владимирова 

    

....................... 

         

Вера Данаилова 

деловодител-

протоколист 

   

……………....... 
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